

Verslag

Vergadering	Regiegroep
Gehouden op	21 mei 2019
Opgemaakt door	Berry van 't Westeinde
Aanwezig	Mark van Oosterwijk (voorzitter), Pernell Criens, Christel van Neerven, Tess van de Wiel, Piet Verheijen, Arno de Laat, Stijn van den Brekel, Erik Schellekens, Monique van Brederode, wethouder Piet Poos, Berry van 't Westeinde (griffier)
Afwezig	Liselotte Franssen (voorzitter)

1. Vaststellen agenda

Mark van Oosterwijk vervangt als voorzitter de afwezige Liselotte Franssen. De regiegroep stemt hiermee in. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Agenda's volgende avond: 3 juni 2019

Beeldvormend geen onderwerpen

Oordeelsvormend

Geconstateerd wordt dat de raadsvoorstellen over Gemeenschappelijke Regelingen RAV, begroting/jaarrekening Veiligheidsregio en Omgevingsdienst ontbreken. Wethouder Piet Poos heeft geen verklaring voor het ontbreken van deze stukken. Afgesproken wordt dat het college wordt verzocht deze voorstellen voor de regiegroep van 4 juni aan te leveren, zodat deze direct besluitvormend kunnen worden besproken in de raad van 18 juni.

Diverse raadsleden zijn al voorgelicht tijdens een bezoek aan Diamantgroep over de ontwikkelingen en de relevante stukken zijn toegevoegd. Met betrekking tot de presentatie van Diamantgroep wordt afgesproken dat de Diamantgroep max 5 minuten spreektijd krijgt om even strak neer te zetten wat de kern van het verhaal is. In totaal is maximaal 20 minuten beschikbaar om vragen te stellen of het gesprek aan te gaan.

Geconstateerd wordt dat voor deze vergadering een half uur beschikbaar is voor Diamantgroep, een half uur voor Gôolse Democratie en een half uur voor de overige Gemeenschappelijke Regelingen.

Besluitvormend

Deze vergadering begint om 21:15 uur. De regiegroep constateert dat een amendement wordt ingediend om kennis te nemen van de voorjaarsnota.

De vraag is hoe wij verder vorm gaan geven aan het proces.

Afgesproken wordt dat het college op 29 mei op basis van wat is besproken in de oordeelsvormende vergadering een voorstel voor het verdere proces voorjaarsnota stuurt én een opsomming geeft van de inhoudelijke kaders die door de fracties zijn meegegeven tijdens de oordeelsvormende vergadering. De fracties bespreken dit daarna gezamenlijk, om te kijken wat dit betekent voor de behandeling van het raadsvoorstel tijdens de vergadering van maandag 3 juni.

3. Planning volgende vergaderingen

De griffier reikt een aangepast overzicht van de vergaderingen uit. De regiegroep stemt in met dit overzicht. Afgesproken wordt dat het overzicht

Arno de Laat geeft aan dat hij graag over het bestemmingsplan Leijvenne wil spreken.

Piet Verheijen vraagt naar het honderpension.

Arno de Laat geeft aan dat dit binnen het bestemmingsplan past. Er is geen rol voor de raad.

Arno de Laat vraagt naar de evaluatie Tilburgseweg.

Wethouder Piet Poos zegt toe dat hij een voorstel voorbereidt over wat voor soort evaluatie hier gepast is.

Piet Verheijen vraagt om snel een planning van vergaderingen voor de tweede helft van het jaar te leveren.

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter rond 23:15 uur de vergadering.

Actielijst regiegroep bijgewerkt t/m: 21 mei 2019 (grijs is afgewerkt)

Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
1.	21/5/2019	College	<i>Gemeenschappelijke Regelingen begroting/jaarrekening RAV (incl. wijziging regeling), Veiligheidsregio en Omgevingsdienst</i> Het college wordt verzocht deze voorstellen voor de regiegroep van 4 juni aan te leveren, zodat deze direct besluitvormend kunnen worden besproken in de raad van 18 juni.	
2.	21/5/2019	Griffie / college	<i>Diamantgroep</i> Goede afstemming met Diamantgroep tbv oordeelsvormende vergadering 3 juni	
3.	21/5/2019	College	<i>Voorjaarsnota</i> : het college stuurt uiterlijk op 29 mei op basis van wat is besproken in de oordeelsvormende vergadering een voorstel voor het verdere proces voorjaarsnota én geeft een opsomming geeft van de inhoudelijke kaders die door de fracties zijn meegegeven tijdens de oordeelsvormende vergadering.	
4.	21/5/2019	Wethouder Poos	<i>Wat verder ter tafel komt - Evaluatie Tilburgseweg</i> Bereidt een voorstel voor over het soort evaluatie voor de	

Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
			Tilburgseweg.	
5.	6/5/2019	Griffier	<i>Behandeling voorjaarsnota</i> De griffier zal het besprokene in de regiegroep delen met de voorzitter van 21 mei, om de vergadering soepel te kunnen laten verlopen.	afgewerkt
6.	6/5/2019	Griffier	<i>Gôolse democratie</i> De bemensing van gremia zal op nader te bepalen wijze in de besluitvorming worden betrokken.	
7.	6/5/2019	Griffier	<i>Rechtspositie raadsleden</i> Een memo/voorstel hierover zal aan de regiegroep worden voorgelegd.	
8.	17-12-2018	Wethouder Schellekens	<i>Sturen op RO-projecten</i> 1. Besproken wordt om periodiek (gesproken is over januari, april, september) de raad schriftelijk te informeren over lopende projecten a.d.h.v. een op te stellen vast format. 2. Wethouder <u>Schellekens</u> zegt toe voor de raadsbijeenkomst van 15 januari voor één project een voorbeeldformat te presenteren, waar de raad dan op kan reageren.	Eerste bijeenkomst heeft plaatsgevonden op 15 januari 2019. Schriftelijke informatie is nog niet ontvangen. Gepresenteerd in beeldvormende vergadering 23 april 2019
9.	17-12-2018	Griffie	<i>Evaluatie begrotingsbehandeling</i> Afgesproken wordt dat de <u>griffie</u> een aantal opzetten maakt. In januari verwacht de regiegroep een voorstel hiervoor.	25 maart
10.	11-02-2019	Stijn vd Brekel	<i>Beeldvorming over insecten</i> Stijn zorgt voor een document dat als basis kan dienen voor een gesprek hierover	n.t.b.